

Mødereferat - Rårup og Omegns Lokalråd

Emne: Lokalrådsmøde	Side: 1	
Sted: Hos Formanden	Dato: 10.10.2017	Kl: 19.00

Deltagere	Kopi til:
Flemming, Kristian, Jan, Henrik og Per	
Afbud: Nick	Udarbejdet af/Dato:
Udeblevet:	PUN/10.10.2017

Næste møde		
Sted: Kirketoften 2, Rårup	Dato: 7. NOV 2017	Kl: 1900

Dagsorden/referat.

1. Godkendelse af referat

Godkendt

2. Ny konstituering

- Formanden trækker sig af personlige årsager
- Formand Kristian Johansen
- Næstformand Henrik Krosgaard
- Kasserer Jan Kristensen
- Sekretær Per U. Nielsen
- Medlem Nick Dinesen
- Medlem Vakant

Flemming undersøger med Bank procedure for formelt formandsskifte.

3. Projekt infoskilte m. tilhørende nøgler

- Nøgler forefindes hos Bestyrelsens medlemmer
- Baggrund på skilte, tekst "Velkommen" v/ Kristian.
- Prototypen placeres ved Skjold Sognegård v/Kristian
- Restskilte opbevares i RGIF boldrum v/ Flemming
- Brug af skilte, Vejledning v/ Kristian

4. Vedligehold af fælles areal på Bygaden (Frugthaven).

- Afgørelse udsat til marts 2018.

5. Busforbindelser i Rårup og Omegn.

- Per fortsætter snak med Allan.
- Kristian taler med Henriette fra Hedensted Kommune om Flextrafik. Læs let vejledning til borgerne.

6. Fælles generalforsamlinger i marts

Lokalrådet vil undersøge mulighederne for fælles afholdelse: F.eks. ROL, Sognegården, Hallen, Vandværket. Hallen ok, Jan taler med vandværket og sognegården.

7. Borgerbudget møde

- Jan og Kristian deltager den 26. oktober
- Borgermøde indkaldes. Dato i Januar 2018 fastsættes efter borgerbudgetmøde.

8. Rårup Hallens Kultur- og Fritidshus

Jan taler med Flemming om plads i styregruppen?

Mødereferat - Rårup og Omegns Lokalråd

Emne: Lokalrådsmøde	Side: 2
Sted: Hos Formanden	Dato: 10.10.2017 Kl: 19.00

9. **Skiltning, kortlægning og markedsføring af byggegrunde**
 - Flytbart Banner f.eks. 1x2m: Fokus på pris! /Kristian
 - Henriette indkaldes til næste møde.

10. **Fortov på Lillebæksvej til skolen (Trampesti)**

Henrik orienterede om proces og status. Ligger hos skolebestyrelsen som gerne vil være medunderskriver. Brev skal formuleres og underskrives.

11. **QR koder og ROL skilt til bænke**

Henrik orienterede om status. Der arbejdes videre.
Kristian bestiller rustfri skilt med ROL tekst. Der arbejdes videre.
Kristian taler med Jens Mikkelsen vedr. tekst til bænken Skjold Kirke
Bænken "Jettestuen" skal flyttes. Skilt til "fortidsminde? Henrik har kontakt til Moesgaard, afventer.
Jan taler med ny ejer, og finder fliser til bænke. "Helligkilden"

12. **Bypedel**

Formanden har talt med Henriette, afventer svar.

13. **Puljer 2017 – Trafik og sikkerhed**

Taler med Henriette om muligheder efter 1. januar 2018.

14. **Næste møde:** 7. november kl. 1900 hos Per

15. **Evt.**
 - Orientering om status på Skjold Sognegård
 - Orientering om status på BAS bygningens renovering og brug af faciliteterne.
 - OBS! - Smedegade 10, Henriette. /Kristian

Slut 20:35